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Abstract (en)
The rotor (3) for a turbo machine has a hollow shaft (13) supported at the ends of two axially opposite sections of the rotor and enclosing an inner
cavity (51). The hollow shaft in the axial direction of the rotor is formed from several adjacent rings (43), whereby the rings lying next to one another
and lying on the sections of the rotor externally define the cavity. The rotor has at least one tie bolt (7) which serves to tension compressor and
turbine discs (26,39) and the rings. An independent claim is included for a turbo machine such as a gas turbine equipped with the rotor as specified
in the invention.

Abstract (de)
Es wird ein Rotor (3) für eine Strömungsmaschine vorgestellt, der mit einer zu seiner Drehachse koaxial angeordneten Hohlwelle (13) versehen
ist, welche sich beidseitig stirnseitig an zwei axial gegenüberliegenden Abschnitten des Rotors (3) abstützt und einen inneren Hohlraum (51)
umschließt. Um einen Rotor (3) für eine Strömungsmaschine anzugeben, der eine höhere Lebensdauer und eine geringere Anfälligkeit gegenüber
mechanischen Defekten aufweist, wird vorgeschlagen, dass die Hohlwelle in Axialrichtung des Rotors (3) aus mehreren aneinanderliegenden
Ringen (43) gebildet ist und dass die Ringe (43) gegeneinander und gegenüber den Abschnitten den Hohlraum (51) nach außen abdichten.
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